
 

 

 

 

Referat 

Bestyrelsesmøde 
onsdag den 14. oktober 2020, klokken 13:00 - 16:00. 

Mødet afholdt hos Helmut Madsen, Granvænget 12, 4990 Sakskøbing. 

 
 
Indkaldte deltagere: 

Erwin Thorius    ET  Dansk AutoCamperForening 

John Eriksen    JE  Dansk AutoCamperForening  

Jørgen Nielsen    JN  CamperVenner  

Ledig      XX  CamperVenner 

Helmut Madsen    HM  DK‐Autocam 

Flemming Stagis    FS  DK‐Autocam 

 

Dagsorden  

1. Velkomst 

‐ Nyt medlem 

2. Godkendelse af referat fra 22. august 2020 

3. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 

4. Økonomi 

5. Mulighed for påskønnelse af AC‐pladser i Danmark (klassificering) 

6. Evt. nyt om/fra stellpladser 

7. Myndigheder m.v. 

8. Eventuelt 

9. Næste bestyrelsesmøde 

 

Referat: 

Ad. 1. Velkomst  

  Nyt medlem, John Eriksen (JE), er indtrådt i ACR og blev budt velkommen og Helmut fik tak 

  for atter at lægge mødelokale til. Nu mangler der blot en repræsentant fra CamperVenner. 

 

  Der blev foretaget et hurtig præsentation af bestyrelsens medlemmer. JE er tidligere 

  skoleleder, der gerne ville prøve kræfter med bestyrelsesarbejdet i ACR. JE har kørt 

  autocamper siden begyndelsen af 1970’erne. 

   



Ad. 2. Godkendelse af referat fra 22. august 2020. 

  Referatet er tidligere blevet godkendt via mail, der tilkom dog en enkelt minimal rettelse til 

  referatet. 

 

Ad. 3. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 

  Al korrespondance skal foregå gennem FORUM (f.eks. referater, dagsordener, m.m.). Kun 

  undtagelsesvis anvendes mail. 

 

  Per Ræbild har meddelt, at han stopper med hjemmeside support pr. 1. nov. 2020Grundet 

  øget arbejdspres på hans eget domæne og forøget salg fra hjemmesiden. ACR‐hjemmesiden 

  er langt fremme og der er blot nogle småting, der skal på plads. VI takker PR for et godt 

  samarbejde. ET overtager hjemmesiden ved hjælp af lokal IT‐mand. 

 

  Info‐gruppen i Forum skal rettes, så det kun er de aktuelle personer, der kan komme ind på 

  bestyrelsens sider. Det daglige vedligeholdelsesarbejde klares af ET (mail, hjemmeside og 

  FaceBook) og HM (FORUM) i fællesskab. 

 

Ad. 4. Økonomi 

  HM overtagelse af kassererposten er endnu ikke faldet helt på plads, men processen kører. 

  Hvis der bliver problemer vil der blive skiftet bank. 

 

Ad. 5. Mulige påskønnelser af AC‐pladser i Danmark 

  HM har udarbejdet udkast til klasseficering af AC‐pladser. Hovedkategorierne er i orden, men 

  der skal luges ud i kravene. Skal der kigges på hver enkelt AC‐plads, eller skal der kigges mere 

  generelt på kommuner? Hvis der skal kigges på de enkelte pladser, bliver der tale om et 

  rigtigt stort arbejde, som efterfølgende skal vedligeholdes. 

  Emnet tages op på kommende bestyrelsesmøder. 

 

Ad. 6. Evt. nyt om/fra AC‐pladserne 

  Mosede: Møde afholdt med positivt udgang. Det forventes, at der etableres 6 pladser til 

  næste sæson. 

 

  Gilleleje: Sagen ligger stille, da arealet anvendes til mandskabsvogne, materiel m.m. i 

  forbindelse med etablering af Baltic Pipeline.  

   

  Stevns: Udskudt grundet Covid‐19.  

 

  Vordingborg: ET tager kontakt på et senere tidspunkt. 

 

  Odsherred: Nykøbing Sj. Ønsker at udvide AC‐pladsen ved havnen.  

   

  Sønderborg: Der er afholdt positivt møde. Der er udarbejdet en PowerPoint‐præsentation. 

  Denne lægges på nettet, så den er tilgængelig for alle bestyrelsesmedlemmer. 

 

  Skive: Forbudsskilte på FUR er nedtaget og vil ikke blive opsat igen. 



 

  Struer: Der afholdes møde den 29. oktober. 

 

  Ringkøbing/Skjern: Der afholdes møde den 12. november. 

  

  Assens: OCDK’s klage til kommunen over AC‐pladsen ved marinaen er afvist. ACR håber anke 

  fra OCDK, så sagen kan få virkning på landsplan. 

Ad. 7. Myndigheder 

  Kørekort/4.250 kg: Der er sendt brev til Transportministeriet om hvor sagen står. Endnu intet 

  svar. Sagen skal holdes i kog. 

 

  FLID: Der har været afholdt positivt møde med FLID, som er på ACR’s side. Se særskilt referat 

  i FORUM. 

 

  Handelsstandsforeninger: Der arbejdes stadig med indsamling af E‐mail‐adresser, som nu er 

  oppe på 140. Der skal udarbejdes brev til handelsstandsforeningerne. JN kigger på udkast. 

  Vi er bedt om høringssvar vedr. ændring af registreringsafgiften. Vi svarer, at ACR ikke har 

  bemærkninger til udkastet 

 

Ad. 8. Eventuelt 

  Vi skal have nye visitkort med de enkelte bestyrelsesmedlemmers navn, E‐mail‐adresse og 

  evt. telefonnummer. Hele bagsiden på de nuværende visitkort slettes. 

 

  ET indhenter tilbud på skjorte med ACR‐logo. 

 

  Notat om skiltning er udskudt. 

   

  Notat om ”Parkering og rastning” pr. 1. september 2020 (Naturstyrelsen) er modtaget af JN. 

  Dette rundsendes til alle. 

   

  FS er i gang med justering af vedtægterne. 

 
      Ad. 9. Næste bestyrelsesmøde 
  Næste bestyrelsesmøde afholdes 

lørdag den 5. december 2020 kl. 10:00 
  på Nyhavn 2, Middelfart. JN bestiller lokale. 
 
 
Flemming Stagis 
26. oktober 2020  


